
Referat fra Skolebestyrelsesmøde – 17. september 2024    
 

Fraværende: Helle, Alice, Mette 
Mødeleder:  
Ordstyrer:  
Tidsholder:  
Referent: Claus 
 
Mødedatoer:  
2024: 19/8, 17/9, 23/10, 28/11 
2025: 20/1, 26/3, 24/4, 26/5 

 
Hold en god mødetone 
Sørg for alle har mulighed for at komme til orde 
Sørg for at holde os til dagsorden 
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Emne 
(Ansvarlig for emnet.  
Tid på punktet) 

Formål med emnet 

(Hvorfor?) 

Ønsket resultat 

(Beslutning? Drøftelse? 
Orientering?) 

Proces  
(Hvordan tager vi 
beslutning? Hvordan 
skal vi drøfte dette?) 

Forberedelse 
(Hvordan skal vi 
forberede os, så 
dialogen bliver relevant 
og fokuseret) 

Referat 
(Hvad skal føres til 
referat? Konklusion. 
Mellemregninger?) 

Retningslinjer for 
skærmbrug på Rasmus 
Rask-Skolen 

At have fælles 
retningslinjer for 
brugen af computer i 
undervisningen 

Fælles retningslinjer 
som redskab til lærere, 
pædagoger og elever. Vi 
skal også have 
personale og elevråd til 
at være med i 
processen. 

Fælles snak om 
behovet for 
retningslinjer – 
beslutning om videre 
proces. Kan vi flette 
noget ind i forhold til 
vores nuværende 
mobilpolitik? 

Mobiltelefonpolitik 

på Rasmus Rask Skolen godkendt 29 februar 2024.pdf
 

Anbefalinger 

Skærmbrug i grundskolen.pdf
 

Følgebrev til 

skoleledelser.pdf
 

Politikken omkring 
mobiltelefoner og 
devices redigeres, så 
samme regler gælder på 
hele skolen. Telefoner 
og devices låses inde i 
skoletiden. Der tilføjes 
et afsnit omkring 
generelt skærmbrug. 
SFO personalet 
inddrages i regler i SFO 
tid.  Forældrenes skal 
informeres i 
skærmpolitikken og 
baggrunden for dette. 
Et evt. emne til 
forældremøder. Er det 
muligt at lukke ned fra 
adgangen til ikke 
relevante sider? Claus 
og Lasse laver udkast. 
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Skolens ”Sorg og 
kriseplan” 

Et gennemsyn og 
opdatering 

Beslutning om 
ændringer eller 
tilføjelser. Godkendelse. 

Bordet rundt. 

sorg og kriseplan 

2019 RRS ekstern.doc
 

Forholde sig til planen 

Læses igennem og tages 
op igen. 

Hvordan får vi elevråd 
integreret i 
skolebestyrelsesmøderne? 

Elevråd er vigtig at have 
med til møde 

At gøre elevrådet synlig 
i skolebestyrelsesregi 

  Elevrådet skal høres om 
hvad der kan gøre det 
attraktivt at deltage. Er 
der noget der står i 
vejen for deltagelse? 
Kan der deltages på 
teams? Eller andre 
alternative 
deltagelsesmuligheder? 
Skal bestyrelsen række 
ud til elevrådet med 
emner til 
elevrådsmøderne? 
Eleverne inviteres til 
næste formøde, Lasse 
sender navne til Jens. 

 
 
 

     

Orientering fra ledelsen 
om en klasse 

At orientere/opdatere 
skolebestyrelsen 

Orientering Ledelsen orienterer  En elev i klassen er 
udfordret og reagerer af 
og til uhensigtsmæssigt. 
Klassens forældre: 
Holder møder, skriver 
aulabeskeder 
omhandlende barnet, 
holder møder, truer 
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Formand og næstformand fuldender dagsorden inden mødet 
 

personalet med at blive 
hængt ud i medierne. 
Løber usande historier. 
Skolen: Samarbejder 
med forældrene, 
eksterne 
samarbejdspartnere, 
inviterer klasserådet til 
møde 

EVT:  
 

    Vi har ansat en ¼ 
økonomimedarbejder i 
samarbejde med 3 
andre skoler. 
Byggeriet er lige PT i 
udbud. 
Lasse og 
Kratholmskolen havde 
besøg af en 
medarbejder fra 
kommunen for at kigge 
på trafik- og 
parkeringsforhold. Det 
blev taget film og 
noteret ned.  
Cykelparkeringen på 
den rigtige side er 
blevet bedre, men vi er 
ikke i mål endnu.  


